
AI-hub Noord krijgt financiële impuls

Provincie stelt natuurambities bij: winst
voor boeren én natuur

Volg JA21 Fryslân:

Woningbouw stilgelegd door netcongestie:
hoe kan dat?

Kom in actie tegen de wolf

Op initiatief van JA21 Fryslân sprak de Staten zich eerder
uit voor ondersteuning van het mkb bij het gebruik van
kunstmatige intelligentie.

Nu komt er €3 miljoen beschikbaar (via het EFRO-fonds,
het ministerie van EZK en de noordelijke provincies) voor
AI-hub Noord-Nederland. Daarmee krijgen Friese
ondernemers toegang tot technologie die ze helpt om
toekomstbestendig te blijven. Goed voor innovatie, goed
voor de economie, goed voor Fryslân!

Maarten Goudzwaard bij Buro de Vries

Het Europees Parlement heeft de deur geopend voor
versoepeling van de beschermde status van de wolf. Nu is
Den Haag aan zet.

Wageningen University heeft het rapport over het
instandhoudingsdoel van de wolf inmiddels opgeleverd,
maar staatssecretaris Rummenie (LVVN) weigert
vooralsnog de cijfers te presenteren. Zolang dat niet
gebeurt, blijft gericht afschot uitgesloten.

JA21 Fryslân roept op: presenteer het rapport, komt met
een instandhoudingsdoel en maak beleid. PS heeft
uitgesproken dat wij een wolvenvrije provincie nastreven,
kortom; niet stilzetten, maar leveren!

Meld je aan voor het event ‘De toekomst van
Defensie in het noorden’!

 

Geen aansluiting op het elektriciteitsnet, dus geen
huizen. In Leeuwarden en op andere plekken in Fryslân
ligt de bouw van 540 woningen stil omdat Liander geen
aansluiting kan garanderen vanwege netcongestie. Het is
in Nederland nog niet eerder voorgekomen dat
woningbouwplannen van deze schaal stuklopen op een
weigering door Liander. Ondertussen zit de provincie met
diezelfde Liander in overlegstructuren zoals de Friese
Energietafel en het Actieplan Netcongestie. Hoe kan dit
dan als een verrassing komen? JA21 Fryslân stelde
hierover mondelinge vragen, want de Friese burger mag
meer verwachten van het college.

Wij hebben wel een paar tips: geef openheid van zaken,
rapporteer regelmatig over knelpunten, geef inzicht in de
afspraken met Liander en TenneT, en vooral: pak de
regie!
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De Provinciale Staten hebben ingestemd met ons
amendement om de natuurdoelen (NNN) neerwaarts bij
te stellen. Een noodzakelijke stap: de huidige ambities
zijn onrealistisch, onbetaalbaar en leggen onnodige druk
op landbouwgrond die we juist hard nodig hebben voor
voedselproductie.
Ook het voorstel van BBB Fryslân – mede ingediend door
JA21 – om onteigening van landbouwgrond uit te sluiten
voor natuurontwikkeling is aangenomen.
 Onteigening hoort niet thuis in een eerlijk en gedragen
natuurbeleid. Friese boeren verdienen zekerheid, geen
dreiging van gedwongen verkoop!

Onze fractievoorzitter Maarten Goudzwaard schoof
afgelopen maand aan bij Buro de Vries. Er werd onder
andere gesproken over de Lelylijn, het ziekenhuis in
Joure en de vraag of gemeenten zich moeten
uitspreken over internationale conflicten.

Aan tafel zaten ook Kamerlid Habtamu de Hoop en
burgemeester Ina Sjerps van Harlingen.
De uitzending is terug te kijken via Omrop Fryslân of
terug te luisteren via Spotify.

Aanmelden kan hier!


